
Beantwoording vragen mevrouw De Boer Rookhuiszen, D66 fractie West Betuwe 

Beste griffie 

We hebben onlangs een uitnodiging gekregen voor een digitale bijeenkomst op 16 mei over de 

ontwikkelingen in de inkoop WMO/Jeugd 2023. 

Daarin wordt gesteld dat vorig jaar in juli 2021 de zes gemeenteraden van Buren, Culemborg, Neder-

Betuwe, Tiel, West Betuwe en Wet Maas en Waal hebben ingestemd met de inkoopstrategie 

Jeugd/WMO 2023. Op dit moment wordt hieraan door de regio invulling gegeven. 

Nu kan ik mij niet herinneren dat wij die inkoopstrategie hebben vastgesteld, dan wel mee hebben 

ingestemd. Ik kan me geen bespreking hiervan herinneren. Wel kwam ik bij de ingekomen stukken van 

de gemeenteraad van 29 juni 2021 de informatienota 075 tegen met als bijlage de concept 

inkoopstrategie (zie bijlagen). Die zijn mij destijds kennelijk ontgaan.   

Zoals ik deze stukken nu lees begrijp ik dat het college zelf de Inkoopstrategie Wet Maatschappelijke 

Ondersteuning 2015 en de Jeugdwet vastgesteld (met behulp van het door de raad vastgestelde 

beleidskader Bouwen aan sociale kracht) en niet de gemeenteraad. Het hiervoor benodigde budget is 

volgens de informatienota verwerkt in de tweede berap 2021 en de perspectiefnota 2022. De 

suggestie voor afhandeling van deze nota was voor kennisgeving aannemen.  

Ik wil graag weten of deze vaststelling een bevoegdheid van het college was of dat wij als raad dit 

hadden dienen vast te stellen? De brief van de regio stelt immers dat wij als gemeenteraad zouden 

hebben ingestemd. Dat is in mijn ogen iets heel anders dan voor kennisgeving aannemen.  

Antwoord:  

Het gaat om uitvoering. Hierbij draagt het college zorg voor en legt vast de regels voor de inkoop en 
aanbesteding van goederen, werken en diensten. Het is dus aan het college om de inkoop strategie 
vast te stellen.  

Ook het benodigde budget hiervoor beschikbaar stellen, had dit niet apart besloten moeten worden 

door de gemeenteraad? Dat deze daarna verwerkt diende te worden is logisch, maar hadden we dat 

niet eerst als raad dienen te besluiten? 

Antwoord:  

Zie de beantwoording vraag 1.  Het college heeft ingestemd met de inkoopstrategie, met behulp van 
de beleidsmatige kaders van het door de raad vastgestelde beleidskader Bouwen aan Sociale Kracht. 
Ter implementatie van de inkoopstrategie is een regionale programma organisatie opgezet. Het 
hiervoor benodigde budget is verwerkt in de tweede burap 2021 en de perspectiefnota 2022.  


